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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen: 

 Ulla Thorslund hälsade hela nämnden välkommen till en utbildning i juridik 

för förtroendevalda den 19 februari 2018 i förvaltningshuset på 

Borgarfjordsgatan 14 i Kista. Förvaltningen bjuder deltagarna på kaffe och 

smörgås från klockan 17.00. Utbildningen, som leds av en av stadens 

jurister, börjar klockan 17.30. 

 Ulla Thorslund berättade att stadsdelsförvaltningens nya organisation 

beslutades efter MBL-förhandling den 20 december 2017. En organisations-

skiss redovisas vid nästa sammanträde den 22 februari 2018, då namnen på 

de nya avdelningarna ska vara klara.  

 Ordföranden Elvir Kazinic (S) tackade Soma Amin (S) för hennes 

engagemang i stadsdelsnämnden. Soma Amin flyttar inom kort till en annan 

kommun och hennes uppdrag i stadsdelsnämnden avslutas i februari.  

 

Frågor från nämnden: 

 Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) frågade om förvaltningen planerar 

att söka medel från Stockholms stads trygghetsfond för att genomföra lokala 

trygghetsåtgärder.  

Svar: Ulla Thorslund svarade att det finns sådana planer, som redovisas i 

verksamhetsplanen för 2018.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


